
ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA 

DATA: 23/02/23      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 22h 

Assistents:  Ruth Bes i Estela Padilla (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz 

(Comissió de Festes); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de Comunicació); Alba Navalón 

(Vicepresidenta); Lara Roman (Tresoreia); Claudia Sust (comissió de Biblioteca), Marina 

Rocabert i Chío Villa (Comissió d’Educació), Andrea Ardèvol (comissió Famílies Nouvingudes). 

PRESIDENTA 

La Maria comenta com està l'organització per a les portes obertes: s'ha organitzat entre equip 

AFA i voluntaris, s'oferiran begudes, pastissos fet per les famílies i servei de monitoratge per 

als fills i filles de les noves famílies. 

La Maria també informa sobre informacions vàries: 

-S'ha rebut mail de regidora d'educació per a reactivar el consell escolar municipal en breu, a

l'espera de convocar data. 

-Se'ns ha contactat des de dos partits del poble (Junts i PSC) per a reunir-se amb AFA com a

entitat i escoltar les nostres necessitats. M'agradaria saber l'opinió de l'equip per a traslladar-

lo. 

-Se'ns ha contactat des de participació de Cabrils per a saber si faríem algun acte per al 8M

durant el mes de Març; hem comentat la iniciativa de l'any passat, comprar llibres i regalar a 

l'escola. La Maria proposa mantenir aquesta iniciativa. Faltarà confirmar la selecció de llibres i 

executar la compra. 

COMISSIÓ D'EXTRAESCOLARS 

La vocal comenta que ja tenen preparada l'enquesta de satisfacció per les famílies i que volen 

enviar-la al Març. Aquest any s’ha afegit una pregunta sobre la disponibilitat de les famílies 

durant la setmana per fer activitats. 

El dilluns 27 es reprendran les visites a les extraescolars per veure el bon funcionament de les 

mateixes. 

Des de la comissió s’està treballant en presentar tres noves propostes pel curs vinent, Just for 

fun per substituir el diver-english pels més petits (manualitats, jocs, cançons 100% anglès). 
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Una activitat en anglès pels grans amb col·laboració amb I-KIDS com fan altres escoles amb 

altres escoles d'anglès. I per últim, es vol oferir  una activitat de teatre. 

Es demana a la Maria que consulti amb l'Ajuntament si aquest any el tríptic el publicaran en 

les mateixes dates de sempre, ja que hi ha eleccions. 

Es vol substituir l'exhibició d'extraescolars de final de curs per jornades de portes obertes per 

a les famílies i oferir un berenar, per això es demanen 175€ de pressupost ( 75 € més dels que 

tenim assignats), quedem pendents que es revisin els comptes. 

Per últim, es comenta una incidencia en TPV que permet comprar més tiquets de 

permanències gratuïtes per les reunions d'aula de les que haurien de ser per família. Aquest 

tema s'està resolent amb Naifar i TPV. 

COMISSIÓ DE BIBLIOTECA 

La Claudia comenta que el contacontes de febrer ha tingut lloc aquest mateix migdia. Ni la 

comissió ni la coordinadora de menjador havien caigut que l’alumnat de 4rt a les 14:00 dina 

(ja són del 2n torn) i ha sigut la monitora qui ho ha avisat 1h abans que vinguessin les 2 mares 

contacontes (la 3a va avisar ahir tarda que estava malalta). Tot i el “despiste“, l‘activitat ha 

sigut un èxit, gràcies a la comprensió de les famílies i a la col·laboració de la coordinadora i la 

monitora.  

S‘apropa el 8M i igual que l‘any passat, es vol obsequiar a l’escola amb uns llibres per la 

biblioteca amb temàtica de la dona. Es pregunta a les companyes si suggereixen algun títol o si 

ho volen fer properament.  

La Claudia comenta que de cara el curs vinent, el contacontes no serà sempre els dijous. 

Demana flexibilitzar el dia de la setmana de manera que cada vegada sigui un altre dia (dl-dt-

dm-dj-dv) i així més famílies podran tenir la possibilitat de venir a explicar un conte.  

COMISSIÓ DE MENJADOR 

La Laia no es pot connectar i deixa els seus punts: 

1. L'1 de febrer vam tenir la reunió amb ECOMENJA. Ens van presentar el seu projecte i a

continuació us presento les avantatges i desavantatges que vaig destacar: 
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 Avantatges: 

- Disposen del certificat InterECO que acredita que els aliments que ofereixen son ecològics

i de proximitat. 

- Fan una reunió al mes amb la comissió de menjador.

- Disposen d'un supervisor de cuina i una pedagoga especialitzada en Resolució de conflictes

que es reuneixen cada 7-15 dies. 

- A una de les escoles ofereixen carn ecològica perquè arriben a un nº determinat de nens i

nenes. 

 Desavantatges: 

- No disposen d'una APP per portar el control de les assistències i baixes.

- Quan es cancel·la el servei de menjador el mateix dia, no es cobra el menjar, però si el

servei de monitoratge (que és la proporció més alta). 

 La resta és bastant semblant al que ja tenim. 

2. El vocal de menjador de l'escola Pérez Sala ens va contactar perquè li havien arribat molt

bones referències de les nostres visites de menjador. Al parlar-ho amb la comissió vam decidir 

que li oferirem una visita per l'escola perquè pogués viure en primera persona l'experiència de 

com el temps de menjador és un espai més dins del model educatiu de l'escola. Hem quedat 

el proper 28 de febrer. 

3. Hem enviat la convocatòria de les properes visites de menjador per a les famílies que no

van poder assistir al novembre (no nouvingudes). Es duran a terme durant tots els dimarts del 

mes de març. I just després de les visites s'enviarà l'enquesta de satisfacció. 

4. Hem rebut 1-2 correus més de famílies que no estan d'acord amb la mesura que hem pres

amb el iogurt sense sucre. De moment seguim ferms amb la decisió fins a la propera reunió de 

la comissió de menjador. S'ha valorat la possibilitat d'oferir una peça de fruita a qui de cap 

manera es vulgui menjar el iogurt sense sucre, però volem donar una mica de marge per 

incentivar la transició. 
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5. Ja tenim fet el primer borrador de l'informe de les FAQS que s'entregarà a principi de cada

curs i s'actualitzarà any rere any. 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ  

La vocal de la comissió comenta les diferents xerrades i tallers que estan pendents: 

1. Xerrada d’en Lluc: seguim a l’espera de la recuperació d’en Lluc per poder agendar la

xerrada per a l’alumnat de 5è i 6è. 

2. Taller de sexualidat: confirmat que es realitzarà amb La Ciranda a les dates que l’escola li

anava bé, evitant les proves de competències i les colònies. 

3. Taller de mindfulness: es va tornar a contactar amb l’escola per trobar una proposta que

encaixés i que fos més destinada a l’equip docent (s’està a l’espera de resposta). 

4. Xerrada sexualitat (2a part - famílies):  incluirà la prevenció de abusos - gratuïta. Dilluns 6 de

març a les 20h. 

5. Xerrada Victor Küppers: canvi de data a dilluns 27 de març - gratuïta i online.

6. Xerrada nutrició: s’està a l’espera de la proposta de la Isabel que millor s’ajusti a temps,

espai y temàtica. 

Finalment, es comenta que s’ha enviat el pressupost a l’equip de l’AFA segons les necessitats 

d’aquest any i resten a l’espera de resposta i/o l'aprovació d’aquest. 

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

La Sandra comenta que a partir d’ara es crea un nou apartat de difusió a IG que es dirà “Sabies 

què….” que es difondrà amb certa regularitat i on apareixeran informacions del que fa l’AFA, 

curiositats i temes que les famílies potser no coneixen. 

COMISSIÓ DE FAMÍLIES NOUVINGUDES 

La vocal explica que volen iniciar un nou projecte en vers la reutilització de les màrfegues per 

les noves famílies d'I3. 
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La idea principal és oferir a totes les famílies, les màrfegues en concepte de lloguer, és a dir, 

que puguin pagar un preu simbòlic de 5€/any (si són sòcies de l'AFA) i de 10€/any (si no són 

sòcies AFA) i evitar la compra d'una màrfega nova sense saber quina és la vida útil que li 

donarà l'infant. 

Aquest any, compten amb un estoc de 8 màrfegues aproximadament, que són les que van 

cedir l'any passat a les noves famílies d'I3, a més, aquest curs, també demanaran a les famílies 

que passen a I4 si tenen la voluntat de cedir-les a l'AFA per poder iniciar el projecte de lloguer 

(excepte les que ja els hi vam cedir, que aquestes, tenen l'acord de retornar-les). 

Per altra banda, han demanat pressupost de màrfegues a l'empresa Pronens, per poder fer 

més gran el seu estoc i arribar a més famílies. 

Aquest any és possible que no arribin a poder oferir màrfegues a totes les famílies i hauran 

d'oferir-les per ordre d'inscripció. 

Any rere any, esperen poder arribar a un estoc suficient per nodrir totes les famílies. 

Així i tot, encara estan acabant de lligar diferents punts, com ara, el tema del pagament, de 

l'entrega, de la informació a les famílies... 

Necessitaran la col·laboració de la coordinació de menjador per gestionar l'entrega de les 

famílies que canvien de curs i les retornen, com per l'entrega de les noves famílies que han 

adquirit el lloguer. 

COMISSIÓ DE FESTES 

Es passa feedback de la situació en què està l’organització del Carnestoltes Pacman 2023: 

1. Kits diferesses: Es van entregar la majoria de kits preparats, tret d’un encàrrec que no

es va poder localitzar a la família, ni la família va donar senyals de vida. D’aquest pack

es van poder reutilitzar els gorros i es van comprar més camisetes per poder completar

un kit. (per error organitzatiu faltaven disfresses)
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2. S’estan elaborant els complements decoratius per la rua (fitballs Pacmans i estandards

de fruites)

3. Diners

a. Mas Maria: la gran majoria dels diners recaptats van ser a través del TPV de 6è.

Per saldar comptes:

i. Demanar els tiquets a la Sandra

ii. Transferència de lo recaudat de 6è al compte AFA

iii. Transferència a la Patri i Raquel dels diners avançats

iv. Retornar 1€ a la família que va pagar 7€ pel TPVEscola

v. Vem rebre 1 bizum de 18€

b. Olivera: tot lo recaptat va ser recollit en efectiu, i s’ha cobert part de lo avançat

per les comissions.

4. Rua de dissabte. Es va rebre un correu de l’Ajuntament (César) explicant el full de ruta

de la rua:

a. Convocatòria a la Pl. del Mil·lenari a les 17:30

b. La rúa s’inicia a les 18h

c. El jurat estarà situat a la terrassa de la Concòrdia

d. Un cop finalitzada la rua, esperarem en el P. dels Horts de la Santa Creu a que

el jurat dongui el seu veredicte.

María Goya      Alba Navalón 

Presidenta de l’AFA Vicepresidenta de l’AFA 
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